

中邦 - 浙江科技学院硕士项目推介

MiGEC- ZUST MASTER PROGRAM PROMOTION

所在地	杭州·浙江
Location	Hangzhou, Zhejiang
项目名称	硕士
Program	Master
奖学金	Type A: RMB 30,000/year
Scholarship	Type B: 100% tuition fee free Type C: Cover 70% of the first year's tuition fee Type D: Cover 50% of the first year's tuition fee Type E: Cover 30% of the first year's tuition fee Type F: No more than RMB 5,000
申请期限	July. 30 th , 2024
Application	May. 30 th , 2024 for scholarship
Deadline	
专业设置	1.英文授课: Majors English-taught: Intelligent Manufacturing and Control Engineering Advanced Manufacturing and Informatization Civil Engineering Chemical Engineering and Technology Applied Statistics Physics Mechanical Engineering Resource and environment
Majors	2.中文授课: Majors Chinese-taught: International Chinese Language Education 国际中文教育 Civil Engineering 土木工程 Energy and Power 能源动力 Industrial Design Engineering 工业设计工程 Mechanics 机械
授课语言	汉语/英语
Instruction	Chinese/English
Language	
入学年份	2024年9月
Date of Admission	September 2024
学习期限	2.5-3年
Duration	2.5-3years
学费	Chinese-Taught Master's Degree Program 21,000RMB/year
Tuition	English-Taught Master's Degree Program 25,000RMB/year

住宿费 Accommodation	Tingsong Student Dormitory	Single room CNY 1200(≈USD 180) /month
		Double room CNY 600(≈USD 90) /month
	Donghe Student Dormitory	Single room CNY 800(≈USD 115) /month
		Double room CNY 400(≈USD 60) /month
Accommodation Deposit	CNY 1000(≈USD 150)	
Prepaid Electricity Charges	CNY 1000(≈USD 150)	

年龄限制 18-45

Age Limit

申请资格

Application

Qualification

1. 不超过 45 周岁，未满 18 周岁的申请者需提交在华法定监护人的相关法律文件；
2. 具有学士学位，需提供学士学位证书和本科成绩，应届生由在读学校开具预毕业证明；
3. 英语授课申请者需提供雅思、托福或其他英语能力证书，雅思成绩需达到 6 分及以上水平，托福网考成绩需达到 85 分及以上水平，或通过浙江科技学院入学英语考试；汉语授课申请者需提供 HSK5 级证书，成绩需达到 180 分及以上水平；
4. 所有申请者都需要参加入学考试或考核。

1. Applicants should be aged between 18 and 45. Those who are under 18 need to upload a letter of guardian(The guardian need to stay in Hangzhou)
2. Applicant needs to have a bachelor's degree and provide the bachelor's degree certificate and undergraduate transcript. Graduating student should provide the pre-graduation certificate issued by the school they are studying in;
3. Applicant applying for English-taught programs is required to provide IELTS (score 6 or above), TOEFL (score 85 or above) or other English proficiency certificates or pass the Entrance English Test of Zhejiang University of Science and Technology (ZUST). Applicant applying for Chinese-taught programs is required to provide HSK 5 certificate with a score of 180 or above.
4. All the applicants need to take the university entrance examination or assessment.

申请材料

Application

Materials

1. 申请表；
2. 护照电子扫描件；所有在华签证和居留许可扫描件；
3. 经公证的学士学位证书原件电子扫描件（中文或英文）；应届本科毕业生由本人所在学校出具预计毕业证明，报到资格复核时须补交学士学位证书；
4. 经公证的本科阶段全部课程的成绩单（中文或英文）；
5. 申请英文授课专业，且母语为非英语的学生需提供英语水平证明，例如雅思、托福或其他英语能力证书，或通过浙江科技学院入学英语

-
- 考试（英语授课硕士专业的学生）；
- 6.申请中文授课专业，需提供 HSK5 级 180 分以上成绩证明（汉语授课硕士专业的学生）；
- 7.已在中国学习的学生需提交原学校的学习表现证明；
- 8.无犯罪记录证明；无吸毒、无涉毒承诺书；
- 9.经济担保函（提供至少一年学费相当金额的存款证明）；
- 10.外国人体格检查表。
- 11.推荐信两封
- 12.来华学习和研究计划（用中文或英文书写）
1. Application Form.
 2. Scanned copy of passport and all visa pages in China.
 3. Scanned copy of the notarized certificate of bachelor's degree (in Chinese or English). Graduating students should provide pre-graduation certificate issued by the school they are studying in and submit the bachelor's degree certificate during qualification review.
 4. Notarized transcripts of including all courses during undergraduate period(in Chinese or English).
 5. Non-native English speakers need to provide proof of English proficiency, such as IELTS, TOEFL or other English proficiency certificates, or pass the English entrance examination of Zhejiang University of Science and Technology(for students in Chinese-taught master's programs).
 6. Certificate with a score of 180 or above in HSK 5 (for students in Chinese-taught master's programs).
 7. Students already in China should provide transfer letter or study certificate given by the previous school with attendance rate and study performance.
 8. Certificate of no criminal record; no drug use or drug-related commitment letter.
 9. Letter of financial guarantee (provide proof of deposit of an equivalent amount for at least one academic year of tuition).
 10. Foreigner physical examination form.
 11. Two letters of recommendation(with a signature of a professor and the contact information of the professor)
 12. Study Plan or Research Plan（written in Chinese or English）

特殊备注

Special Notes

English-taught postgraduate programs

N o.	Programs	Tuition/RM B	Duration /1 Academic Year
1	Intelligent Manufacturing and Control Engineering 智能制造与控制工程	25000	2.5 years
2	Advanced Manufacturing and Informatization 先进制造与信息化	25000	3 years
3	Civil Engineering 土木工程	25000	3 years
4	Chemical Engineering and Technology 化学工程与技术	25000	3 years
5	Applied Statistics 应用统计	25000	2.5 years
6	Physics 物理学	25000	3 years
7	Mechanical Engineering 机械工程	25000	3 years
8	Resource and environment 资源与环境	25000	3 years



Chinese-taught postgraduate programs

No.	Programs	Tu iti o n/ R M B	Duration /1 Academic Year	Notes
1	International Chinese Language Education 国际中文教育	21 00 0	2.5 years	Hsk 5 ≥180
2	Civil Engineering 土木工程	21 00 0	3 years	Hsk 5 ≥180
3	Energy and Power 能源动力	21 00 0	3 years	
4	Industrial Design Engineering 工业设计工程	21 00 0	3 years	
5	Mechanics 机械	21 00 0	3 years	

中邦